
Z á p i s 

 

ze Zemské konference Českého spolku chovatelů poštovních holubů konané dne                 

25. listopadu 2023 ve Slivenci 

 

 

Účast: delegáti 16 OS ČS CHPH - viz prezenční listina (omluven OS Chomutov,      

            Lidice a Polabí) 

členové ŘV a RK – viz prezenční listina   

 

1) Konferenci zahájil předseda ŘV ČS CHPH Pavel Lundák v 10,00 hodin a předal slovo 

tajemníkovi ŘV ČS CHPH Janu Jakubcovi, který dále konferenci řídil. Po přivítání zástupce 

nově vytvořeného OS Kolín byly projednány technické podmínky průběhu konference a 

tajemník přednesl návrh programu konference, který delegáti bez dalších připomínek 

odsouhlasili. Po odsouhlasení programu bylo schváleno složení komisí konference. Do 

mandátové komise byli zvoleni Jan Jakubec, Václav Brandtlík a Josef Vozábal, do návrhové 

komise byli zvoleni Martin Zadražil, Tomáš Bouška a Josef Toušek.  

2) Při kontrole plnění usnesení z minulé konference, kterou provedl Jan Jakubec, konstatoval, že 

všechny úkoly z poslední zemské konference jsou splněné, o zemských závodech na střední 

trati bude jednáno v průběhu konference. Dále tajemník přednesl zprávu mandátové komise, 

ze které vyplynulo, že je přítomno 16 zástupců OS, kteří disponují 52 mandáty z celkového 

počtu 63, tudíž konference je usnášení schopná. 

3) Ve zprávě o činnosti zhodnotil předseda ŘV ČS CHPH Pavel Lundák práci ŘV ČS CHPH v 

letošním roce a ocenil možnosti komunikace členů ŘV v aplikaci Whats App.  Krátce též 

zhodnotil průběh závodní sezóny a zemských závodů a vyzdvihl skutečnost, že nedošlo k 

žádným mimořádným ztrátám holubů ani k zásadním prohřeškům proti závodnímu řádu.  

Kladně hodnotil přípravu a výsledky zemské výstavy 2023 v Hýskově včetně velice slušné 

účasti chovatelské veřejnosti. Následně přítomné seznámil s průběhem příprav na celostátní 

výstavu v Lysé nad Labem. V závěru poděkoval všem chovatelům, kteří se podíleli na 

zabezpečení letošní závodní sezóny a popřál široké chovatelské veřejnosti hodně pevného 

zdraví a úspěšnou závodní sezónu 2024. 

4) Martin Zadražil podal zprávu o průběžném čerpání rozpočtu za rok 2023. . Oznámil, že 

plánovaný schodek výsledku hospodaření bude s drobnými korekturami dodržen. Výnos z 

finančních prostředků vložených do fondu Monetika bude činit přibližně 12,5 tisíc Kč.  

5) Pavel Opatrný přednesl zprávu RK ČS CHPH, z níž vyplynulo, že RK nemusela řešit žádné 

porušení svazových předpisů v průběhu roku. RK během roku neobdržela žádné stížnosti ani 

jiné podněty k řešení. 

6) Zprávu o průběhu závodní sezóny přednesl Petr Husák. Konstatoval, že závodní sezónu 2023 

jako celek lze hodnotit jako úspěšnou, dílčí nesrovnalosti byly řešeny elektronickou cestou, 

případně telefonicky. Informoval přítomné delegáty, že vytvořil univerzální tabulku pro 



hlášení závodních plánů tak, aby se usnadnil přenos jednotlivých údajů do dalších registrů. 

Formulář této tabulky zašle na jednotlivé OS. Dále apeloval na větší využívání kooperačních 

závodů z důvodu dosažení lepších koeficientů. V souladu s usnesením jarní konference 

přednesl návrh startovních míst pro zemské závody na ST – výsledek diskuse k těmto 

zemským závodům byl následně zapracován do propozic ZZ 2024.                              

7) Jan Jakubec doplnil informaci předsedy ŘV ohledně přípravy celostátní výstavy 2024. 

Příprava probíhá dle plánovaného harmonogramu, jednotliví garanti průběžně informují o 

plnění úkolů na vlastním úseku. Poslední schůzka výstavního výboru se uskutečnila 

7.11.2023 přímo na výstavišti v Lysé nad Labem, další schůzka proběhne dnes po konferenci 

a další budou následovat dle potřeby. Stavba výstavy bude zahájena 3.1.2024. Pozvánka na 

výstavu s bližšími informacemi byla zveřejněna ve 4. čísle časopisu Poštovní holub a je 

umístěna na webu ČMS CHPH. Tajemník zvláště upozornil na to, že v sobotu 13. 1. 2024 

bude z provozních důvodů výstava otevřena až od 9,00 hodin. 

8) Organizační záležitosti: 

o Delegáti konference odsouhlasili návrh na udělení svazového vyznamenání Čestný člen 

Jiřímu Novotnému. 

o Po věcné diskusi a drobných korekturách delegáti vyjádřili podporu návrhu propozic 

zemských závodů a zemských soutěží 2024 přednesený Petrem Husákem. Následně byly 

tyto propozice schváleny členy ŘV a vyhlášeny. Propozice jsou součástí tohoto zápisu a 

budou umístěny na svazovém webu.   

o Delegáti konference byli  informováni o závěrech jednání Prezídia ČMS CHPH, zvláště 

pak o navrhovaných změnách financování svazu, které budou předmětem jednání 

celostátní konference.  

o Rodové kroužky a závodní gumičky pro rok 2024 budou distribuovány na celostátní 

výstavě V Lysé nad Labe. Případnou aktuální potřebu je možné řešit s předsedou ŘV 

Pavlem Lundákem. 

9) Diskuse: 

o Kromě diskusních připomínek, které se promítly již v předchozích odstavcích, byla 

diskutována účast zahraničních chovatelů na závodech a možnosti jejich zařazení do 

zemských soutěží.  

o Jiří Novotný informoval, že OS České Budějovice je připraven zajistit přepravu ZZ 2024 

z východního směru. 

o Tomáš Bouška požádal o větší zapojení nadřízené složky při organizaci přepravy ZZ 

2024. Dále hovořil o nutnosti novelizace ustanovení ZŘ ohledně osobní účasti startéra při 

startu závodů. 

o  

 

10) Martin Zadražil přednesl návrh usnesení, které bylo schváleno 52 mandátními hlasy. 

Usnesení je součástí tohoto zápisu. 

 



11) Závěr konference provedl Pavel Lundák. Ve svém závěrečném vystoupení poděkoval  

delegátům za konstruktivní přístup k jednání a popřál všem chovatelům úspěšnou závodní 

sezónu 2024.  

 

Konference byla ukončena ve 13,30 hod.  

 

 

 

 

Zapsal: Ing. Jan Jakubec                                                schválil: Pavel Lundák  

                                                                                        předseda ŘV ČS CHPH 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



                                               u s n e s e n í  

                z konference ČS CHPH konané dne 25. 11. 2023  

 

Konference bere na vědomí: 

o přednesené zprávy předsedy ŘV Pavla Lundáka a výcvikáře ČS Petra Husáka 

o zprávu předsedy RK Pavla Opatrného 

o zprávu Martina Zadražila o průběžném hospodaření v roce 2023 

o informaci o výsledku zemské výstavy 2023  

o informaci o průběhu přípravy celostátní výstavy 2024 v Lysé nad Labem  

o propozice zemských soutěží ČS CHPH pro rok 2024 

o propozice zemských závodů ČS CHPH pro rok 2024 

o připomínky z diskuze uvedené v zápise 

 

 

 

 

Konference schvaluje: 

o složení mandátové komise, složení návrhové komise 

o návrh na udělení vyznamenání Čestný člen pro Jiřího Novotného 

o  

 

 

 

 

Konference ukládá: 

o předsedům OS, které se nezúčastnily zemské výstavy2023 aby dle propozic ZV zajistili 

uhrazení klecného na účet OS Středočeské. Termín do 31.12.2023. 

o Členům ŘV zapracovat do propozic zemských výstav pravidlo o propadnutí práva na 

ocenění při jeho nevyzvednutí v čase výstavy bez řádné omluvy či vysvětlení 

nepřítomnosti a nezajištění vyzvednutí jiným návštěvníkem výstavy. 

 

 

 

 

 

Usnesení bylo schváleno počtem 52 mandátů. 


